
FAU-MØTE LILLEBORG
skoleår 23/24

Dato: 04.12.2023
Tidspunkt: 18-20
Sted: Personalrommet på Lilleborg skole
Møteleder/ referent: FAU-leder / Daniel 7a

Tilstede:

Klasse Navn Klasse Navn Fra skolen

1A Said 4B Lotte Rektor Leif-Arild

1B meldt avbud 5A Laila

2A Bård 5B Stephen

2B Janne Mari 6A Marte

3A Solveig 6B Roger

3B Linda 7A Daniel

4A Live 7B Jannicke

Dagsorden / saker:

Saker Konklusjon/oppfølging

Godkjenning av møteinnkalling Ja

Årshjul/aktuelt - Rektor / FAU

Siste nytt om bussing

Gjennomgang resultater fra Nasjonale prøver
5. trinn

Anbud for bussing blir lagt ut i slutten av januar. Busser vil stå i
Torshovgata med innkjøring fra Vogtsgate. Sikkerhet i buss-
sete/pute for de minste er til avklaring. Bussgruppe med
engasjerte foreldre 1.-4.trinn skal etableres før jul, med fokus på
returavganger. Man vil ha mulighet for å ha et hentested på
Bjølsen på ettermiddagen, spørsmålet er om dette er ønskelig.
Rektor vil gjerne ha innspill fra foreldre. På morgenen vil man
fortløpende busse opp elever til FO-bygget. Det vil bli flere
avganger som man melder sitt barn på i forveien.

Vi er spent på Covid-kullene. Hvordan vil dette slå ut? Prøvene
gir svar på hvilke tendenser det er i gruppen ifh til hvor i prøven
barna blir utfordret. Lesing 5.trinn: ifht andre i bydelen, i Oslo og



Lysfest på Luciadagen 13.des.

landet generelt ligger vi over gjennomsnittet. Ifht foregående år er
det en nedgang. Jentene best i engelsk og lesing.
Regning: Guttene best. Mestringsnivå 1 (laveste nivå) har klar
tilbakegang, mestringsnivå 2 klar økning. Mestringsnivå 3 omtrent
som ifjor. Engelsk: <stor andel (43%) på mestringsnivå 3 (Det
beste). Generell oppsummering: Lilleborg får gode resultater og
er over gjennomsnittet i både Oslo, bydel og landet for øvrig

FAU bidrar med å organisere baking av Lussekatter. Alle
representanter rekrutterer en eller flere som kan bake til sin
klasse.

FAU:

Antimobbe-midler fra kommunen, brukt til
temadag initiert av elevrådet. Gjennomført 1.
desember. Ble midlene brukt opp?

Bokuka neste semester

Tiltak for å sikre rekruttering/hindre frafall i
rehabiliteringsperioden?

Ønske om en gruppe fra foreldrene til
småtrinnet som rektor kan samarbeide med, f
eks en fra hvert trinn. FAU tar ansvar for å
lage gruppe (se også øverste pkt i agenda)

Skoledisco: skal vi satse på en
disco-utflytningsfest til våren/sommeren på
Lilleborg, og deretter etablere disco i bydel for
rehabiliteringsperioden?

Avstemming: Innføre FAU-sponsing av
klasseturer, som prøveordning i 2024-2026?

Brosjyre til alle foresatte - en miniguide til
trivsel, inkludering og fellesskap, inkl ny
støtteordning for klasseturer

Man gjorde alt man hadde planlagt. Til neste år kan man kanskje
lage et utvalg av hva man vil gjennomføre. Lekekasse til alle
klassene ble overrakt alle klasser.

Uke 4. FAU kan bistå med å invitere og betale for forfattebesøk
(en til de minste og en til de eldre trinnene). Skolen har møte om
dette nå før jul, og melder tilbake til FAU.

Skolen kommer til å invitere til foreldremøte for skolestartere i
løpet av januar. Lekegrupper i gymsalen for skolestartere har
vært vellykket med stort oppmøte (30 barn totalt). FAU bistå i
kommunikasjon og å skape entusiasme.

Repr. som har meldt seg: Karina Danielsen og Elizabeth Cano
Armenteros (1b), Live K Roaldset (skolestarter), øvrige
klasser/trinn rekrutter og melder tilbake raskt, med mål om å få til
et førtse møte før jul.

Foreløpig plan å sondere videre, og i første rekke se på et
opplegg for 5-7.trinn. 6-7. trinn tar en liten runde med sine
klasser, etter at FAU-repr + klassekontaktene har tatt et møte seg
imellom. (5. trinn har 17.mai.)

Ja til turmidler. Forslag til retningslinjer blir laget av FAU-styret i
forkant av møtet i januar. Mål om å kunne gå ut til hele skolen
med info om dette i etterkant av januar-møtet.

FAU-leder jobber med utkast og deler med øvrige representanter
for innspill.

Rehabilitering status - FAST PUNKT



Noe nytt ifht:

-Bussing til-fra, bemanning, sikkerhet og
organisering
-AKS
-Lokaler i bydel til sosiale sammenkomster
annet

(se øverste pkt i agenda)

FAU-leder oppretter et avklaringsdokument, for å holde oversikt
over løsninger etter hvert som de besluttes.

Generell info til alle foresatte skal gå ut før jul

Innmeldte saker

JULEARRANGEMENT: hvorfor har
man to ulike julearrangement i regi av
skolen, jfr utenforskap vs inkludering og
fellesskap

BEFARING PÅ HUSEBY: Er det mulig å ta en
befaring til Huseby så vi får se hva vi går til til
høsten. Dvs både inne og ute. Og at en fra
ledelsen viser vei?

TILTAK PÅ BUSS: Ideen om
foreldre-vakter/trivsels-foreldre på bussen er
en god ide fra Refstad. Det vil også gjøre det
mulig for oss foreldre å faktisk følge opp
hvordan stemninga er på bussen og ha
mulighet til å se lærerne i
oppussings-perioden det er snakk om.
-Lydbok er en god idé, men krever kanskje
utstyr?
-Hva med felles sang-undervisning? Det
motvirker jo også kvalme å synge i buss.
Istedenfor egne «sikkerhets-vakter» kunne
man ikke heller ansatt et par skikkelig gode
sang-pedagoger og blitt Oslos kuleste
syngende skolebusser?»

AKS PÅ BJØLSEN/FORELDRE BLIR IKKE
HØRT: bekymring rundt dette med fleksibilitet rundt henting
og generelt bussing av de minste elevene

TRIVSELSLEDERE OG BUSSING: Hvorfor
har ikke Lilleborg Skole Trivselsledere?
«Jeg vet at mange andre Osloskoler har
elever som «jobber» som trivsels-ledere i
storefri. Dette er et effektivt og positivt tiltak for
skolemiljøet.

Utdanningsdepartementet sier at skolegudstjeneste ikke kan
være skoleavslutning. Skal man ha gudstjeneste skal man også
ha et likeverdig ikke-religiøst alternativ. Arrangementet som er i
tillegg til skolegudstjeneste kommer i år til å være i aulaen. Vi tar
med oss erfaringer fra i år når vi jobber med årshjulet til neste år.

Planer om skolebesøk i løpet av neste semester.

Vi samler sammen alle disse innspillene og tar de med inn i
buss-gruppa.

Lilleborg har trivselsledere med kursing, som starter opp på
4. trinn. Et veldig populært tiltak, hvor også de yngre elevene
inkluderes i elevorganisert lek.



KANALER: Foreldrekommunikasjon og
kanalvalg: Mange bruker
Facebook-gruppe nå, men ikke alle er
på FB. E-post er ikke ideell for denne
type kommunikasjon. Noen andre gode
løsninger til kanaler foreldre kan bruke
til å kommunisere seg imellom som
ivaretar personvern og som er
inkluderende osv?

4B tester Spond, og vi følger erfaringene videre
Veldig viktig at kommunikasjonen er inkluderende. Her kan
klassekontakt/FAU ta litt ekstra ansvar for å tilleggsinformere de
man vet ikke er på aktuelle plattformer.

Arbeidsgrupper

FAU ønsker tett dialog med de ulike
arbeidsgruppene, og ideelt sett en FAU-repr med i
hver gruppe. Evt at gruppene inviteres inn i
FAU-møter gjennom året, så vi sikrer input og
kommunikasjon til alle klasser

Blomsterglede

Digital gruppe

Nærmiljø/Trivsel/Kultur

AKS dialoggruppe

Økonomi i FAU

Driftsstyret info

Et driftsstyre er et styre for den enkelte skole, og kan
sammenlignes med et styre for en bedrift. Målet med driftsstyret
er at alle partene i skolen skal være representerte i et
besluttende organ.

Grunde Pellerud sitter til 2025

Neste driftstyremøte er 29.11.

Info fra SMU / SU

Skolemiljøutvalget (SMU) er et utvalg bestående av elever,
foreldre, skolens ledelse og ansatte og kommunen. SMU skal
jobbe for at skolen, ansatte, elever og foreldre bidrar aktivt for å
skape et godt skolemiljø.



SMU-møtet er utsatt på grunn av sykdom. Live og
Nini stiller fra FAU

Samarbeidsutvalget (SU) er skolens øverste organ hvor alle
partene i skolen representert; elever, foreldre,
undervisningspersonalet, andre tilsatte og kommunen.

Eventuelt

Rotter: Anticimex kommer til å sette ut elektriske feller for om
mulig få bukt dette problemet.


